
Strona 1 z 6 
 

Protokół nr 47/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

z dnia 2 lutego 2021 roku  

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

Zarząd Powiatu w składzie: 

 

Jarosław Tadych - Starosta Sępoleński 

Andrzej Marach - Wicestarosta  

Katarzyna Kolasa - Członek Zarządu  

Iwona Sikorska - Członek Zarządu 

Tomasz Fifielski 

oraz 

- Członek Zarządu  

 

Marek Chart  - Przewodniczący Rady Powiatu 

Anna Deja-Dobrowolska - Sekretarz Powiatu 

Małgorzata Masiłkin - Skarbnik Powiatu 

Zofia Krzemińska - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

Barbara Bury - Radna Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

Maria Kiełbasińska - Prezes Zarządu NOVUM-MED Sp. z o.o. w Więcborku 

Barbara Myślińska -  Główna Księgowa NOVUM-MED Sp. z o.o. w Więcborku 

Elżbieta Urbaniak - Prezes Zarządu NZOZ „Doktór” spółka z o.o 

Teresa Ruthendorf-Przewoska - Kierownik Przychodni NZOZ „Doktór” spółka z o.o 

 

Miejsce posiedzenia: posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 46/2020. 

3. Informacja dotycząca funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Więcborku oraz NZOZ „Doktór” w zakresie 

dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej dla pacjentów oraz działalności mobilnego punktu pobrań „Drive – 

thru”. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok. 

2) zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Więcborku w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

5. Informacja Wicestarosty Sępoleńskiego ad. stanu zaawansowania prac związanych z opracowaniem projektu 

tożsamości heraldyczno-weksylologicznej, głównych symboli wizerunkowych Powiatu Sępoleńskiego w tym m.in. 

herbu, weksyliów oraz pieczęci. 

6. Sprawy wniesione. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Starosta Sępoleński rozpoczął posiedzenie Zarządu Powiatu dnia 2 stycznia o godz. 8.00, powitał wszystkich 

przybyłych, stwierdził prawomocność obrad i przedstawił porządek obrad stanowiący załącznik nr 1 do 

protokołu. Członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie 5 głosami „za” zatwierdzili proponowany porządek 

obrad. 
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2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu 46/2020.  

Członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie 5 głosami „za” zatwierdzili protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu 

nr 46/2020. 

3. Informacja dotycząca funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Więcborku oraz NZOZ „Doktór”                  

w zakresie dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej dla pacjentów oraz działalności mobilnego 

punktu pobrań „Drive – thru”. 

Pani Maria Kiełbasińska Prezes Zarządu NOVUM-MED Sp. z o.o. w Więcborku przedstawiła informację 

dotyczącą dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej oraz poradni specjalistycznych Szpitala Powiatowego w 

Więcborku. Przekazała także informacje dotyczące funkcjonowania  mobilnego punktu pobrań „Drive – thru”. 

Punkt czynny jest obecnie 7 dni w tygodniu 2 godziny dziennie. Szpital w ramach punktu wykonał usługę 

poboru wymazów dla 112 nauczycieli. W punkcie do 28.01.2021 r. wykonano 1561 pobrań, w tym 155 

komercyjnych. Pani Maria Kiełbasińska poinformowała Zarząd, że od 1 stycznia br. wyłączono z ryczałtu 

szpitalnego usługi oddziału pediatrycznego. Działalność ww. oddziału przypisano do odrębnego finansowania, 

które jest uzależnione wykonania. Finanse spółki będą z tego tytułu uszczuplone o około 90 tys. (za styczeń 

2021 r.). Umowa na podstawowe zabezpieczenia szpitalne upływa z dniem 30 czerwca br.  

Pani Barbara Bury zapytała kiedy Szpital Powiatowy i przychodnie będą udostępnione dla pacjentów.                             

W odpowiedzi Pani Prezes poinformowała, że odziały szpitalne jak i poradnie specjalistyczne są dostępne dla 

pacjentów, oczywiście w rygorze sanitarnym. Szpital zdecydował również o przywróceniu porodów 

rodzinnych.  Pani Barbara Bury przekazała pani Prezes podziękowania dla pracowników Szpitala.  

Pani Iwona Sikorska poprosiła o przedstawienie procedury dostawy szczepionek. Zapytała, czy  Szpital byłby w 

stanie przy większej ilości szczepionek zaszczepić więcej osób. Prezes w odpowiedzi poinformowała, że Szpital 

został 9 grudnia 2020 roku powołany jako Szpital węzłowy, którego zadaniem jest realizacja szczepień dla osób 

z grupy 0. Zadanie  jest realizowane zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Zdrowia – w szpitalu wyznaczono 

Koordynatora ds. szczepień oraz Zespół ds. szczepień. Od 30 grudnia 2020 r. placówka realizuje szczepienia dla 

populacji grupy 0. Na dzień 01.02.2021r. w Szpitalu zaszczepiono 867 osób, z tego 136 osób otrzymało już II 

dawkę preparatu. W większości osoby szczepione to pracownicy Szpitala. Obecnie liczba zaszczepionych                     

to 59 % ogółu zatrudnionych pracowników. Szpital realizuje szczepienia również w weekendy. W Szpitalu 

miała miejsce jedna sytuacja kiedy dostawa szczepionek została przesunięta o dobę. W ocenie Pani Prezes 

Szpital byłby w stanie zaszczepić większą grupę uprawnionych, w krótszym czasie w sytuacji zwiększenia 

ilości przekazywanych dawek, należy podkreślić, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Szpital może 

szczepić wyłącznie osoby uprawnione na podstawie listy przekazanej przez Narodowy Fundusz Zdrowia, nie 

możliwości wykonania procedury u osoby spoza grupy zero. Pani Katarzyna Kolasa zapytała o poradnię 

ginekologiczmo-połozniczą, która mieści się w budynku NZOZ „Doktór” . Poprosiła o wyjaśnienie dlaczego w 

ramach pracy poradni nie jest pobierany materiał do badań laboratoryjnych i pacjenci są odsyłani do innego 

punktu.  Prezes Zarządu NOVUM-MED Sp. z o.o. wyjaśniła, że Szpital ma podpisaną umowę z laboratorium 

VITALABO, które mieści się przy ul. Szkolnej w Sępólnie Krajeńskim. Położna pracująca w Poradni 

ginekologiczno-położniczej zlokalizowanej w budynku przy ul. Hallera w Sępólnie Krajeńskim pełni 

jednocześnie funkcję rejestratorki i nie ma możliwości pobierania materiału do badań na miejscu. Pacjentki 
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mogą udać się do punktu pobrań VITALABO w Sępólnie Krajeńskim albo pojechać do punktu pobrań, który 

mieści się w Szpitalu w Więcborku. Pacjenci Poradni Szpitalnych funkcjonujących w Sępólnie Krajeńskim  nie 

mogą oddawać materiału do badań w laboratorium w przychodni Doktór, ponieważ Szpital nie podpisał umowy 

na realizację usług ze Spółką. Takie rozwiązanie generowałoby dodatkowe koszty dla Szpitala. Spółka 

wypracowała model pobierania materiału do badań w porozumieniu z laboratorium VITALABO, do tej chwili 

nie było sygnałów, że pacjenci nie są zadowoleni z przyjętych rozwiązań. Pani Katarzyna Kolasa zapytała o 

kwestię oczekiwania pacjentów na przyjęcie np. do poradni specjalistycznych na zewnątrz Szpitala.                             

W odpowiedzi Pani Maria Kiełbasińska poinformowała, że cały czas sytuacja jest monitorowana, ponadto 

Szpital pozyskał od Agencji Rezerw Materiałowych kontenery, dzięki którym będzie można stworzyć „wiaty 

przejściowe”, w których pacjenci  będą mogli oczekiwać na przyjęcie do poradni specjalistycznych. 

 

Przedstawiciele Spółki „Doktór” tj. Prezes Zarządu Spółki Pani Elżbieta Urbańska oraz Kierownik Przychodni 

Pani Teresa Ruthendorf-Przewoska przekazały Zarządowi informację dotyczącą funkcjonowania NZOZ 

„Doktór”, w tym w zakresie dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej dla pacjentów oraz funkcjonowania 

Punktu szczepień (przeciwko COVID-19). W ocenie władz Spółki jest to duże przedsięwzięcie logistyczne i 

duże wyzwanie dla personelu. Szczepienia wykonywane są we wtorki, środy i czwartki.  Placówka szczepiła 

pensjonariuszy jednego z Domów Pomocy Społecznej, w związku musiała zamówić pakiet 90 szczepionek. 

Dzięki temu placówka bardzo szybko zaszczepiła część osób z pierwszej  grupy tj. seniorów 90+ oraz 80+ . 

Były to osoby, które zadeklarowały chęć szczepienia – wpisane na listę. Od 22 stycznia br. placówka zapisuje 

na szczepienie pacjentów z grupy 70+. Niestety pojawiły się problemy techniczne  - system umożliwiał 

wpisanie na dany dzień pacjentów wewnętrznych (wpisywanych przez Przychodnię) oraz zewnętrznych (osoby 

które samodzielnie wpisały się do systemu). W wyniku takiej sytuacji powstał problem gdyż na ten sam dzień 

do szczepienia zarejestrowano podwójną grupę osób. Spółka musiała sprawę wyjaśniać bezpośrednio z NFZ 

oraz kontaktować się z pacjentami. Okazało się, że w systemie nie blokowały się terminy już zajęte przez 

pacjentów wewnętrznych. Trzeba było odwołać terminy szczepień i przesunąć pacjentów na inne dni. Obecnie 

placówka otrzymuje 30 szczepionek tygodniowo. Chętnych do szczepienia jest bardzo dużo. Od 2 lutego działa 

mobilny Punkt szczepień dla pacjentów obłożnie chorych.  Pani K. Kolasa zapytała, kiedy lekarze POZ Doktór, 

podobnie jak doktor Galantowicz, zaczną przyjmować pacjentów, a nie tylko udzielać teleporad. Zapytała 

również o dostępność do laboratorium: czy liczba pacjentów jest limitowana, czy muszą oni wcześniej umawiać 

się do laboratorium i czy dotyczy to również badań komercyjnych. Odpowiedzi udzieliła pani Teresa 

Ruthendorf-Przewoska poinformowała, że doktor Galantowicz wszystkie dzieci przyjmuje w przychodni, 

żadnego dziecka nie odsyła w ramach teleporady. Decyzję o tym, czy pacjentowi będzie udzielona pomoc w 

ramach teleporady, czy osobiście podejmuje lekarz po przeprowadzeniu wywiadu. Lekarze podejmują decyzje 

w interesie pacjentów, tak żeby pacjenci niepotrzebnie nie przebywali  w zatłoczonej poczekalni i nie byli 

narażeni na zakażenie się innymi chorobami. Doktor Galantowuicz jest jedynym lekarzem, który w tren sposób 

działa. Pani K. Kolasa zadała pytanie w imieniu pacjentów, którzy zgłaszają do niej zastrzeżenia, mając na 

uwadze, że Szpital ma większość udziałów w Spółce Doktór. Część pacjentów skarży się, że nie zostali przyjęci 

przez lekarza po kilku teleporadach, a ich stan zdrowia nie uległ poprawie nawet po dłuższym czasie leczenia 

antybiotykami, a lekarze informują pacjentów, że nie zostaną przyjęci dopóki nie przedstawią negatywnego 
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wyniku testu na COVID-19. Kiedy pacjent przedstawia negatywny wynik nadal nie jest przyjmowany przez 

lekarza. Są to sytuacje niepokojące. Pani Kolasa dysponuje wieloma takimi przykładami.  

Teresa Ruthendorf-Przewoska w odpowiedzi wyjaśniła, że Doktór jest samodzielną Spółką, której udziałowcem 

jest Szpital. Poprosiła o przekazywanie skarg na przychodnię i lekarzy bezpośrednio do władz Spółki, trudno 

odnieść się do zarzutów po czasie kiedy nie wiadomo o jaką sytuację chodzi. W przypadku zgłoszenia uwag 

będzie możliwość szybkiej reakcji i weryfikacji przyjętych metod leczenia. Do Spółki nie trafiła żadna skarga, 

czy uwagi co do sposobu leczenia. Decyzję ad. metod leczenia podejmuje lekarz zgodnie ze swoją wiedzą. 

Pacjenci byli i są przyjmowani osobiści jeżeli wymaga tego ich stan zdrowia. Od kilku tygodni drzwi 

przychodni są otwarte, pacjenci są przyjmowani. Niestety zdarzały się przypadki, kiedy pacjenci mimo 

wypełniania ankiety w zakresie COVID-19, zatajali prawdę. Przychodnia miała również problemy kadrowe 

związane z zakażeniem koronawirusem. Niekiedy wizyta osobista nie jest potrzebna. Każda osoba jest 

informowana jak należy się zachować w przypadku pogorszenia stanu zdrowia. Pani Katarzyna Kolasa zapytała 

o funkcjonowanie laboratorium, czy prawdą jest że do laboratorium umawiane były 2 osoby dziennie. Jak działa 

obecnie laboratorium. Teresa Ruthendorf-Przewoska  wyjaśniła, że były sytuacje że jedna osoba pełniła rolę 

rejestratorki oraz pielęgniarki w punkcie pobrań. Przychodnia wyznacza pacjentom godziny przyjęcia w 

punkcie, a pobranie materiału do badań odbywa się odbywa się w odstępach 15 minutowych. Spółka zamierza 

od kwietnia wydłużyć czas przyjmowania pobrań.  

Pani Zofia Krzemińska – zwróciła uwagę, że POZ jako pierwsze jednostki tak szczelnie się zamknęły. Nie 

można było się dodzwonić i doprosić o wizytę. To był ogromny błąd. Przychodnie mają możliwość umawiania 

pacjentów na konkretną godzinę i wpuszczać pojedyncze osoby. Pani Krzemińska przekazała, że ma nadzieję że 

przychodnie przestaną się bać pacjentów. Pacjenci mieli ogromne problemy z uzyskaniem pomocy, a część z 

nich przypłaciła to znacznym pogorszeniem stanu zdrowia. Części chorób nie da się leczyć poprzez teleporady. 

Do Przychodni było trudno się dostać dotyczy to wszystkich POZ, nie tylko przychodni Doktór. Ośrodki 

Pomocy Społecznej nie były zamknięte. Pani Elżbieta Urbańska wskazała, że  rzeczywiście placówki medyczne 

zamknęły się, ale nie było to związane ze strachem przed pacjentem, ale wydolnością systemu opieki 

zdrowotnej. Gdyby w jednym czasie zachorowali lekarze nie miałby kto wypisać pacjentom przewlekle chorym 

leków, udzielić jakiejkolwiek pomocy, nawet teleporady. Doszłyby do ogromnego chaosu. Udzielanie teleporad 

pozwoliło na  utrzymanie kontaktu lekarza z pacjentem. Obecnie do dyspozycji pacjentów są trzy telefony 

kontaktowe. Spółka w najbliższym czasie planuje zakup nowej centrali telefonicznej, która umożliwi 

kolejkowanie rozmów, dzięki tej funkcji, żaden z dzwoniących nigdy nie usłyszy w słuchawce sygnału zajętości 

i nie będzie musiał ponownie próbować się dodzwonić. Prezes Spółki Doktór podkreśliła, że problemy 

związane z dodzwonieniem się do Przychodni miały charakter przejściowy. Utrudnienia związane były z 

absencją pracowników i dużą liczbą pacjentów, którzy chcieli skorzystać z pomocy lekarskiej w związku z 

epidemią koronawirusa. Prezes Spółki „Doktór” przyjęła uwagi zgłaszane radnym przez mieszkańców powiatu 

sępoleńskiego. Teleporada nie jest odpoczynkiem dla lekarza, taki system przyjął się nie tylko w Polsce ale i na 

świecie. Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Krzemińska życzyła wszystkim, aby placówki medyczne 

otworzyły się na pacjentów, żeby było normalnie. System pracy się zmienił, teleporada może pomóc ale 

doraźnie i nigdy nie zastąpi osobistej wizyty u lekarza. Przekazała także życzenia zdrowia, ochoty do pracy i 
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wyrozumiałości dla pacjentów. Pani Barbara Bury Przewodnicząca Komisji Zdrowia (…) podziękowała 

przedstawicielom Spółki Doktór za wyjaśnienia życzyła Spółce dalszych sukcesów. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu. 

Zmiany planu dochodów:  

➢ w rozdziale 60014 – zwiększa się plan dochodów o kwotę 30.000,00 zł tytułem dotacji celowej 

otrzymanej z Gminy Sępólno Krajeńskie na zadania bieżące tj. remont nawierzchni DP 1121C relacji 

Jazdrowo – Iłowo – Sępólno Kraj. na odcinku Iłowo – Radońsk.  

Zmiany planu wydatków:  

➢ w rozdziale 60014 – zwiększa się plan wydatków o kwotę 30.000,00 zł tytułem kontynuacji remontu 

nawierzchni DP 1121C relacji Jazdrowo – Iłowo – Sępólno Kraj. na odcinku Iłowo – Radońsk.  

➢ w rozdziale 80195 – przesuwa się plan wydatków pomiędzy paragrafami o kwotę 243,35 zł tytułem 

kontynuacji realizacji projektu „Nasz Euro- start”.  

➢ w rozdziale 85595 – przesuwa się plan wydatków pomiędzy paragrafami o kwotę 3.125,69 zł tytułem 

zmiany parytetu w projekcie „Rodzina w Centrum III”. 

Zarząd Powiatu 5 głosami „za” podjął uchwałę nr 47/146/2021 z dnia 2 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia 

zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2) zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Więcborku w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych na terenie gminy Więcbork 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu. Burmistrz Więcborka pismem z dnia 26 stycznia 2021 roku 

zwrócił się do Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z wnioskiem o wyrażenie opinii nt. projektu uchwały 

Rady Miejskiej w Więcborku w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy 

Więcbork. Zarząd Powiatu zaopiniował pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w Więcborku w sprawie 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi od drogi wojewódzkiej nr 189 do działki ewidencyjnej nr 341 

obręb ew. Witunia - (ul. Runowska) o długości 447,5 m, dz. nr 298 obręb Witunia. Zarząd Powiatu 5 głosami 

„za” podjął uchwałę nr 47/147/2021 Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 2 lutego 2021 r. w 

sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Więcborku w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych na terenie gminy Więcbork. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

5. Informacja Wicestarosty Sępoleńskiego ad. stanu zaawansowania prac związanych z opracowaniem 

projektu tożsamości heraldyczno-weksylologicznej, głównych symboli wizerunkowych Powiatu 

Sępoleńskiego w tym m.in. herbu, weksyliów oraz pieczęci. 

Wicestarosta Sępoleński przekazał Zarządowi Powiatu informację dot. stanu zaawansowania prac związanych z 

opracowaniem projektu tożsamości heraldyczno-weksylologicznej, głównych symboli wizerunkowych Powiatu 

Sępoleńskiego w tym m.in. herbu, weksyliów oraz pieczęci. Pani Iwona Sikorska zapytała, czy posiadanie herbu 

przez powiat jest obligatoryjne czy fakultatywne. Wskazano, że zgodnie z przepisem  art.  3. ust. 1 ustawy z 

dnia 21 grudnia 1978 r. o odznakach i mundurach (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 38) jednostki samorządu 

terytorialnego mogą ustanawiać, w drodze uchwały organu stanowiącego danej jednostki, własne herby, flagi, 

emblematy oraz insygnia i inne symbole. Nie ma więc  przepisu, który obligowałby Powiat do ustanowienia 
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herbu i innych symboli wizerunkowych. Zarząd Powiatu zatwierdził przedłożone projekty symboli Powiatu. Po 

dokonaniu ostatecznego odbioru prac opracowanie wraz z projektami uchwał zostanie przekazane Radnym 

Rady Powiatu. 

6.  Sprawy wniesione 

Pani Iwona Sikorska zapytała o zmiany kadrowe w Wydziale Architektury Budownictwa i Rozwoju w związku 

z odejściem na emeryturę jednego z pracowników. Starosta poinformował, że obecnie nie jest planowane 

ogłoszenie konkursu na wolne stanowisko urzędnicze.  

7. Wolne wnioski 

Pan Tomasza Fifielski złożył propozycję, aby w I półroczu wygospodarować kwotę 40.000 zł na usługi w dziale 

600 rozdział 60016 par. 4300 dla Zarządu Drogowego z przeznaczeniem na zlecenia z wolnej ręki po 10 tys. dla 

każdej ze spółek wodnych na terenie danej gminy w zakresie konserwacji rowów melioracyjnych przy drogach 

powiatowych. W odpowiedzi Starosta poinformował, że wniosek musi mieć uzasadnienie formalno-prawne i 

trzeba go uzgodnić z Dyrektorem Zarządu Drogowego. W związku z powyższym Starosta zaproponował, aby 

na kolejne posiedzeniu Zarządu zaprosić Dyrektora Zarządu Drogowego i uzgodnić powyższy wniosek. 

8. Zakończenie 

Starosta zakończył 47. posiedzenie Zarządu Powiatu o godzinie 10:30 

Protokołował: Wojciech Bilski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Porządek obrad. 

2. Uchwała nr 47/146/2021 Zarządu Powiatu w Sępólnie 

Krajeńskim z dnia 2 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia 

zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok. 

3. Uchwała nr 47/147/2021 Zarządu Powiatu w Sępólnie 

Krajeńskim z dnia 2 lutego 2021 r. w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Więcborku w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy 

Więcbork 

 

Członkowie Zarządu Powiatu: 
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